

Excellency in believing that no greater boon can be conferred on a country than a well defined code of criminal law, of general application and easy ascertainment.

That any Bills which His Excellency may direct to be presented to us for the establishment of uniform and amended laws respecting Parliamentary elections, bankruptcy, and insolvency, and patents of inventions and discovery, will receive our most earnest attention.

That we shall respectfully consider the estimates for the coming financial year, which His Excellency informs us are to be submitted to us, and feeling sure that they have been framed with every economy compatible with the efficiency of the public service. We thank His Excellency for having also directed that the financial accounts of the past year shall be laid before us.

That we are aware that the charters of several banks are drawing to a close, and that important subjects of banking and currency must necessarily be brought under our notice.

That in considering these questions, which so deeply affect, not only the important interests of commerce, but the daily transactions of life, His Excellency may rest assured that we shall endeavour to adopt such principles as, in their application, may ensure the greatest measure of safety to the public, without curtailing the facilities requisite for the encouragement and extension of trade.

That we feel with His Excellency that the various topics to which he has directed our attention are of great moment, and press for decision within the limits of the session, and that we shall endeavour to justify the confidence with which His Excellency is pleased to commit them to our deliberate judgment, earnestly hoping that a blessing may attend our counsels, and enable us to discharge, with dignity and effect, the great trust to which the order of Providence has called us.

Hon. Mr. Lacoste said he believed that if the legislation of this session of Parliament were based on the wise counsels laid down by His Excellency we would reach a high position of importance on this continent. As to the purchase of the claims of the Hudson's Bay Territory, he considered that this country owed a deep debt of gratitude to those who had made a special study of these claims, and to our delegates to the Imperial Government who have been able to define and settle their rights in this respect, on the terms and conditions proposed by Lord Granville, and finally accepted by the Company of the Hudson's Bay.

Que nous remercions Son Excellence de nous avoir informé que, comme suite de ce qui a été commencé dans la dernière session, il nous sera présenté des Bills pour l'assimilation des lois criminelles existant dans les diverses provinces; et que nous pensons comme Son Excellence, qu'il ne peut être conféré à un pays un plus grand bien qu'un code de lois criminelles bien défini, d'une application générale et d'une étude facile.

Que nous donnerons toute l'attention possible aux Bills pour l'établissement de lois uniformes et amendées touchant les élections parlementaires, la faillite et l'insolvabilité, et les brevets d'invention et de découverte, qui, entre autres mesures, doivent nous être présentés, comme nous l'a dit Son Excellence, ainsi qu'aux importants sujets des banques et du cours monétaire qui doivent être, comme nous en informe Son Excellence, soumis à notre considération, les chartes de plusieurs banques devant bientôt expirer.

Que dans la considération de ces questions qui affectent si profondément, non seulement les importants intérêts du commerce, mais les transactions de chaque jour, nous nous efforcerons d'adopter les principes qui, dans leur application, garantiront la plus grande mesure de sûreté au public, sans diminuer les facilités requises pour l'encouragement et l'expansion du commerce.

Que nous remercions Son Excellence de la confiance avec laquelle Elle laisse à notre jugement la considération des sujets qu'Elle a énumérés comme étant d'importance et demandant à être réglés dans le cours de la session; et que, de concert avec Son Excellence, nous espérons vivement que nos délibérations seront bénies, et qu'ainsi nous pourrions remplir avec dignité et effet la haute mission que nous a confiée la Providence.

L'honorable M. Lacoste estime que si les lois promulguées durant cette session parlementaire se fondent sur les sages conseils de Son Excellence, notre position sur ce continent deviendra très importante. Pour ce qui est des prétentions sur le territoire de la Baie d'Hudson, il pense que le pays doit une grande reconnaissance à ceux qui ont tout spécialement étudié ces prétentions ainsi qu'à nos délégués auprès du Gouvernement Impérial qui ont pu définir et établir leurs droits à ce sujet, à partir des termes et des conditions proposés par lord Granville et finalement acceptés par la Compagnie de la Baie d'Hudson.